
TINGSTRUP SKOLE
Referat - Skolebestyrelsesmøde
Dato: 19. september 2023
Kl.: 18.00 - 20.00
Sted: Dorthes kontor

Forældrevalgte: Lærke Kloster, Charlotte Borggaard Grønkjær, Michael Nørgaard, Morten Øland 
Frøkjær, Maria Nielsen, Christina Kanstrup Olman.

Personalerepræsentanter: Henriette Toft Greve, Sigurd Emil Larsen 
Elevrådsrepræsentanter: Lauge Christensen, Thea Christoffersen.
Ledelse: Dorthe Ninn og Michael Nielsen.

Afbud: xx
Referent: Michael Nielsen 
Ordstyrer: Lærke Kloster



DAGSORDEN REFERAT

1. Punkter fra Elevrådet

Til punktet er afsat 10 min.

Elevråd fremlægger ønske om, at man
kan supplere betalingen med kort med 
mobilepay.
Skolebestyrelsen drøfter ønsket, men det 
hænger sammen med holdningen til 
mobiltelefoner i pauserne.
Ledelsen vil undersøge muligheden for at 
koble mobilepay på betalingssystemet og 
økonomien ved det.

Fra næste år arbejder elevrådet på der 
kommer der en volleybane i gårdhaven, 
så der kommer flere aktiviteter til 
eleverne i overbygningen.

2. Fællesmøde med Tilsted
Forslag:
Den 21/11 kl. 18.00
Der er fællesmøde og spisning herefter ordinært 
møde frem til kl. 20.45

Til punktet er afsat 5 min.

Lærke har snakket med 
skolebestyrelsesformanden i Tilsted, Pia, 
om fællesmødet.

Mødet foregår på Tingstrup Skole den 
21/11 kl. 18.00.
Der er fællesmøde og spisning, herefter 
ordinært møde frem til kl. 20.45.

Lærke laver dagsorden med Pia

3. Evalueringen af mobilforsøgsordningen
Tilbagemelding fra lærere om den 
forsøgsordning der har været i udskolingen

Til punktet er afsat 10 min

Sigurd orienterer om status på forsøget
med mobiltelefonordningen.

Skolebestyrelsen er klar til at bruge 
erfaringer fra forsøget med 
mobiltelefoner til at revidere vores 
ordensregler for brug af mobiltelefoner 
på Tingstrup Skole.

Ledelsen laver et oplæg til ordensregel 
om brugen af mobiltelefoner i 
udskolingen, som skal behandles og 
godkendes til næste møde.

2



4. Digitalisering herunder også 
mobiltelefoner i skolen.

Drøftelsen af punktet og hvad emnet kan 
indeholde.

Hvad er det rigtige at gøre?
Hvordan tager skolebestyrelsen hånd om de 
udfordringer det giver at unge bruger meget tid 
på de sociale medier.
Inden drøftelsen kan man orientere sig i 
nedenstående link fra sundhedsstyrelsen.

Hvordan forholder vi os til Messenger og 
snapchat? Det kan forstyrre i 
undervisningen.

Vi skal arbejde med teknologiforståelse 
under emnet.

httos://www.sst.dk/da/nvheder/2023/soc
Det handler om dannelse.

ale-medier-Daavirker-unaes-sociale-liv-oa- Brug af billeder og fotos. Hvad må man,
trivsel-Daa-aodt-oq-ondt og hvad må man ikke.

Til punktet er afsat 50 min.

Hvad lærer vores elever om digital 
adfærd?

Det kunne være en ide med at have en 
emneuge om emnet.

SSP's læseplan om emnet.

Hvad har Skole og Forældre om emnet?

Skolebestyrelsen nedsætter et udvalg til 
at arbejde videre med det: Michael, 
Michael, Morten, Mathias (SSP) som 
gæst.
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5. Evaluering af forældremøderne,
Herunder også deltagelse af skolebestyrelsen

Til punktet er afsat 10 minutter

Behandles på kommende 
skolebestyrelsesmøde.

6. Skolefoto fra 2024 og frem
Skolen har undersøgt lokaludbyder. Materiale kan 
ses på mødet.

Se endvidere:
httos://www. berlinaske.dk/samfund/dansk- 
orqanisation-aabner-nu-debat-om-fremtiden-for-

Skolen har undersøgt lokalt udbyder.

Skal vi overhovedet tilbyde skolefoto på 
skolen? Det kan være hvert andet år.

Skolebestyrelsen ønsker, at der skal 
tages klassebillede hvert år. Hvem der 
tager det er ikke afgørende.

Vi laver ikke aftale om skolefoto næsteOar.

Ledelsen undersøger konsekvenserne i 
forhold til de elevadministrative 
systemer. Vi har stadig brug for billeder 
i vores elevadministrative systemer.

Skolebestyrelsen nedsætter et udvalg, 
der arbejder videre med, hvad vi 
fremover vil med skolefoto.
Udvalget består af Sigurd, Lærke og 
Michael.

skolefotos-oesterbro

Samt bilag fra Mødrehjælpen. Bilaget er medsendt.

Til punktet er afsat 10 Minutter
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7. Orientering fra:
Formand

a) Nyt fra hoved og lokalbestyrelse Skole og 
Forældre

b) Nyt fra BFU

Skoleledelsen
a) Meddelelsesbogen, status
b) Opsamling på kommende skoleårs 

forældremøder
lærere

Til punktet er afsat 15 min.

a) Nyt fra hoved og lokalbestyrelse 
Skole og Forældre

Der bliver arrangeret demonstration i 
København, hvor Skole og Forældre vil 
gøre opmærksom på de manglende 
midler til skolerne. Lærke efterspørger 
hvordan vi kan gøre noget.
Der er opbakning fra skolebestyrelsen 
til at lave demonstration for at for 
bedre økonomi til folkeskolerne i
Thisted Kommune.

b) Nyt fra BFU.
Samtlige skoler gav udtryk for, at der 
mangler penge til skolerne. Der er 
lavet et læserbrev fællesforeningen af 
skolebestyrelserne i Thisted Kommune 
om emnet.
Der er startet et samarbejde mellem 
den lokale Skole og Forældre
bestyrelsen og BFU.

Skoleledelsen
a) Meddelelsesbogen, status 

Orientering. Vi er i gang, og den vil 
blive brugt i forbindelse med skole- 
/hjemsamtalerne. Ledelsen orienterer 
om det i et nyhedsbrev.

b) Opsamling på kommende 
skoleårs forældremøder.

Drøftet senere.
Der mangler penge på servicerammen 
i Thisted Kommune. Vi er i den 
forbindelse blevet pålagt at lave 
yderligere besparelse. Vi er derfor nødt 
til at vente med at bruge penge på 
møbler til Makerspacelokalet.

8. Eventuelt og evaluering

Til punktet er afsat 5 min.
9. Ønsker til punkter på kommende møder:

■ XX
■ XX

Til punktet er afsat 5 min.

Drøftelse af "Meddelelsesbogen" - også
set med et forældreperspektiv.

Skal vi have flere arealer med uslået 
græs?

Hvordan bruger vi omgivelserne og 
naturen i undervisningen?
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Morten Øland Frøkjær Christina Olman
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